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Splněný basketbalový sen

Basket Slovanka hodnotí na přelomu roku uplynulé období, nejúspěšnější v historii klubu. Ženy postoupily mezi českou elitu a tím se
nám splnil sen - basketbalový! V týmu, jenž začínal od minižaček v roce 1989 a dodnes nasbíral mnoho medailí na mistrovstvích ČR,
se podařilo vybudovat skvělou partu s obrovským potenciálem a touhou něco dokázat. Nejstarší hráčkou je kapitánka narozená v roce
1981, ale hraje zde i několik juniorských reprezentantek. Postup do 1. ligy je logickým vyvrcholením práce s mládeží, která je v našem
klubu prioritou. Dalším týmem úspěšné trenérky Čadkové, která byla pro své kvality vybrána za trenérku národního týmu juniorek, je
družstvo žaček, několikanásobný vicemistr ČR.
Týmy starších a mladších dorostenek hrají extraligu, tedy nejvyšší soutěž, a minižačky patří k absolutní špičce ve svých kategoriích.Ve
spolupráci se ZŠ Hloubětínská, kde působí sportovní třídy, se vytváří ucelená struktura práce s mládeží.
Všechny mládežnické týmy a sportovní třídy trénují v hale v hloubětínském bazénu, ta však neodpovídá nárokům 1. ligy. Za to, že utkání
1. ligy můžeme odehrát v Sokole Horní Počernice, patří zdejší jednotě a basketbalovému klubu náš dík. Ve spolupráci se starostou
Miroslavem Froňkem se budeme snažit, aby co nejdříve mohl klub hrát domácí zápasy v domácím prostředí.
Závěrem připomínám, že do družstev minižaček a do přípravky stále ještě přijímáme další dívky.
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